
Vaksdal kommune 

MØTEINNKALLING 
LEVEKÅRSUTVALET 

Møtedato: 21.09.2021 
Møtested: Heradshuset, Dale 
Møtetid: 12:30 - 14:30 

Eventuelle forfall / melding om møtande varamedlem må meldast på møteportalen eller til 
Lin Tove Thomassen epost lin.tove.thomassen@vaksdal.kommune.no  

Orienteringar 
Fast orientering frå kommunedirektør: 
- Organisasjonskart, organisering av avdelingar under helse og meistring og oppvekst og 
kultur.
- Digital innbyggjarvegleiing
- Prosjekt AlleMed

Sak 19/2021 er unnateke offentlegheit jamfør offentleglova §13 1.ledd, fvl §13 1.ledd nr. 2. 
personlege forhold. 

SAKSLISTE 
SAKSNR TITTEL  
14/2021 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

15/2021 GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 

16/2021 REFERATSAKER OG MELDINGAR 

16/2021.1 Høyringssvar - Forslag til endringar i pasientjournallova 

16/2021.2 Webinar om transport- Leve hele livet 

17/2021 ORIENTERINGSSAK - ETABLERING AV NYTT OMSORGSSENTER I VAKSDAL 

18/2021 SAL AV ALKOHOL FRÅ UBEMANNA BUTIKK 

19/2021 SØKNAD OM SKJENKELØYVE -  PIZZERIA VAKSDAL 

11. september 2021

Ivar Rødland Bergo 
Leiar 

https://mote.sing.no/vaksdal/
https://mote.sing.no/vaksdal/


 Vaksdal kommune  

  
  

SAKSPAPIR 
 

Saksnr Utval Type Dato 
14/2021 

 

Levekårsutvalet PS 21.09.2021 
 

Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 
Lin Tove Thomassen FE-033 21/1178 

 
 
GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE  
 
 
 
 
 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 

 
 

 
 
 



 Vaksdal kommune  

  
  

SAKSPAPIR 
 

Saksnr Utval Type Dato 
15/2021 

 

Levekårsutvalet PS 21.09.2021 
 

Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 
Lin Tove Thomassen FE-033 21/1177 

 
 
GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL  
 
 
Vedlegg: 
Protokoll - Levekårsutvalet - 04.05.2021 
 
 
 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre. 

 
 

 
 
 



    Vaksdal kommune 
 

MØTEPROTOKOLL 
LEVEKÅRSUTVALET 

 
 

Møtedato: 04.05.2021 
Møtestad: Fjernmøte 
Møtetid: 12:30 - 14:50 
 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Ivar Rødland Bergo SP Utvalsleiar 

Trond Olav Magnussen H Medlem 

Evy Beate Kvamme SV Medlem 

Ole-Anders Brekkhus AP Medlem 

Lisa Natalie Johnsen Lunde AP Medlem 

Amalie Johnsen Lunde H Medlem 

  
  

Varamedlemmer Parti Rolle 

Mona Grenasberg SV Varamedlem 

  
 

Forfall Parti Møtande varamedlem 

Trygve Jakobsen FRP Mona Grenasberg 
 

 
 
Andre møtande: 
Kommunalsjef for oppvekst Ann Kristin Bolstad,  
Politisk sekretær Lin Tove Thomassen 

 

 
 
 
 
 

Saksliste 
 
SAKSNR TITTEL 

 
07/2021 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

08/2021 GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 

09/2021 REFERATSAKER OG MELDINGAR 

10/2021 FOLKEHELSEPROFIL VAKSDAL 2021 



    Vaksdal kommune 
 

11/2021 TILSTANDSRAPPORT FOR GRUNNSKULEN OG BARNEHAGEN I VAKSDAL 2021 

12/2021 UTGREIING AV GRATIS BARNEHAGEPLASS TIL BORN AV STUDENTAR 

13/2021 UTGREIING AV UTVIDA HELSESTASJON FOR UNGDOM OPP TIL 25 ÅR 

 
 
 
  



    Vaksdal kommune 
 

07/2021: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 

 
Levekårsutvalet  04.05.2021 
 
Behandling: 
Samrøystes godkjend 
 
LEV - sak 07/2021 Vedtak/Tilråding: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
08/2021: GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 
 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre. 

 
Levekårsutvalet  04.05.2021 
 
Behandling: 
Samrøystes godkjend. 
 
LEV - sak 08/2021 Vedtak/Tilråding: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre.  

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
09/2021: REFERATSAKER OG MELDINGAR 
 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 
 
Referatsakene vert tekne til orientering. 



    Vaksdal kommune 
 

 
Levekårsutvalet  04.05.2021 
 
Behandling: 
Samrøystes teke til orientering. 
 
LEV - sak 09/2021 Vedtak/Tilråding: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
10/2021: FOLKEHELSEPROFIL VAKSDAL 2021 
 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 
 
Saka vert tatt til orientering 
 
Levekårsutvalet  04.05.2021 
 
Behandling: 
Utvalet stilte spørsmål til folkehelseprofilen. 
 
Kommunalsjef for oppvekst Ann Kristin Bolstad svara. 
 
Kommunedirektøren sitt framlegg til  vedtak vart samrøystes vedteke. 
 
LEV - sak 10/2021 Vedtak/Tilråding: 
 
Saka vert tatt til orientering 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
11/2021: TILSTANDSRAPPORT FOR GRUNNSKULEN OG BARNEHAGEN I VAKSDAL 2021 
 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 
 
Levekårsutvalet tek Tilstandsrapport for grunnskulen og barnehagen i Vaksdal 2021 til orientering. 
 
Levekårsutvalet  04.05.2021 
 
Behandling: 
Kommunalsjef for oppvekst Ann Kristin Bolstad orienterte om saka. 
 
Utvalet stilte spørsmål og drøfta saka. 
 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 



    Vaksdal kommune 
 

 
LEV - sak 11/2021 Vedtak/Tilråding: 
 
Levekårsutvalet tek Tilstandsrapport for grunnskulen og barnehagen i Vaksdal 2021 til orientering. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
12/2021: UTGREIING AV GRATIS BARNEHAGEPLASS TIL BORN AV STUDENTAR 
 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 
 
Saka vert tatt til orientering 
 
Levekårsutvalet  04.05.2021 
 
Behandling: 
Kommunedirektøren sitt forslag til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 
LEV - sak 12/2021 Vedtak/Tilråding: 
 
Levekårsutvalet si innstilling til kommunestyret: 
Saka vert tatt til orientering 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
13/2021: UTGREIING AV UTVIDA HELSESTASJON FOR UNGDOM OPP TIL 25 ÅR 
 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 
 
Saka vert tatt til orientering 
 
Forslag til vedtak, lagt inn i møteportalen av Amalie Johnsen Lunde 

Helsestasjon for ungdom utvida aldersgrensa til 25 år som eit prøveprosjekt på 1 år, med oppstart så 
raskt som praktisk mogeleg. Prosjektet blir evaluert og aldersgrensa blir vurdert permanent utvida 
etter prøveperioden. 

 
Tilleggsforslag lagt inn i møteportalen av Amalie Johnsen Lunde, H 

Vaksdal kommune søkjer i 2022 tilskot til ytterligare styrking av dette tiltaket gjennom 
tilskotsordninga “Styrking og utvikling av helsestasjons- og skolehelsetjenesten”. Dette skal ikkje gå 
utover søknad om andre tiltak innenfor tenesta. 

 
Levekårsutvalet  04.05.2021 
 



    Vaksdal kommune 
 

Behandling: 
Trond Olav Magnussen, H stilte spørsmål ved sin habilitet i saka, då han er tilsett ved Helsestasjonen. 
Levekårsutvalet vedtok samrøystes at Trond Olav Magnussen ikkje er ugild. 
 
 
Amalie Johnsen Lunde, H la fram følgjande forslag til vedtak: 
 
Helsestasjon for ungdom utvida aldersgrensa til 25 år som eit prøveprosjekt på 1 år, med oppstart så 
raskt som praktisk mogeleg. Prosjektet blir evaluert og aldersgrensa blir vurdert permanent utvida 
etter prøveperioden. 
 
Amalie Johnsen Lunde, H, la deretter fram følgjande tilleggsforslag: 
 
Vaksdal kommune søkjer i 2022 tilskot til ytterligare styrking av dette tiltaket gjennom 
tilskotsordninga “Styrking og utvikling av helsestasjons- og skolehelsetjenesten”. Dette skal ikkje gå 
utover søknad om andre tiltak innenfor tenesta. 
 
Utvalet drøfta saka. 
Røysting 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart sett opp mot Høgre sitt framlegg til vedtak. 
Kommunedirektøren sitt framlegg fekk 3 stemmer (Mona Grenasberg, SV, Lisa Johnsen Lunde, Ap og 
Ole Anders Brekkhus, Ap) og falt. Høgre sitt framlegg fekk 4 stemmer ( Evy Beate Kvamme, SV, Trond 
Olav Magnussen, H og Amalie Johnsen Lunde, H og vart vedteken. 
 
Høgre sitt tilleggsforslag vart samrøystes vedteke. 
 
LEV - sak 13/2021 Vedtak/Tilråding: 
 
Levekårsutvalet si innstilling til kommunestyret: 

Helsestasjon for ungdom utvida aldersgrensa til 25 år som eit prøveprosjekt på 1 år, med oppstart så 
raskt som praktisk mogeleg. Prosjektet blir evaluert og aldersgrensa blir vurdert permanent utvida 
etter prøveperioden. 

Vaksdal kommune søkjer i 2022 tilskot til ytterligare styrking av dette tiltaket gjennom 
tilskotsordninga “Styrking og utvikling av helsestasjons- og skolehelsetjenesten”. Dette skal ikkje gå 
utover søknad om andre tiltak innenfor tenesta. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
  



    Vaksdal kommune 
 

 
 
Fjernmøte 
Møtet vart gjennomført som fjernmøte, med heimel i kommunelova § 11-7 og vedtak i 
kommunestyret, sak 65/2020. 
 
 
ORIENTERINGAR 
Leiar for kommunikasjon og service Mona Mekki orienterte om prosjekt "Digital innbyggjarrettleiing". 
 
Kommunalsjef for oppvekst Ann Kristin Bolstad orienterte frå  både oppvekst- og helse og 
omsorgssektoren.  
- Digitalisering i helsesektoren 
- Korona 
- Status kommunale bygg 
 
 
MUNNLEG SPØRSMÅL 
Ole Anders Brekkhus, Ap, stilte spørsmål knytt til oppslag i VaksdalPosten vedkomande oppfølging av 
born med særskilt tilrettelegging på skulane under lokalt koronautbrot. 
 
Kommunalsjef for oppvekst Ann Kristin Bolstad svarte. 
 
 
 
 



 Vaksdal kommune  

  
  

SAKSPAPIR 
 

Saksnr Utval Type Dato 
16/2021 

 

Levekårsutvalet PS 21.09.2021 
 

Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 
Lin Tove Thomassen FE-033 21/1178 

 
 
REFERATSAKER OG MELDINGAR  
 
 
 
 
Underliggjande saker: 
 

Saksnummer Tittel 
16/2021.1 Høyringssvar - Forslag til endringar i pasientjournallova 
16/2021.2 Webinar om transport- Leve hele livet 

 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Referatsakene vert tekne til orientering. 

 
 

 
 
 



Høringens saksnummer: 21/2682
Høring: Høring: (Tilgjengeliggjøring av og betaling for nasjonale e-
helseløsninger) Forslag til endringer i pasientjournalloven og IKT-
standardforskriften - Tilgjengeliggjøring av og betaling for nasjonale e-
helseløsninger
Levert: 18.08.2021 13:05:53
Svartype: 
Jeg svarte som: Kommune
Avsender: Vaksdal kommune
Kontaktperson: Solrun Hauglum
Kontakt e-post: solrun.hauglum@vaksdal.kommune.no

Kvittering på innsendt høringssvar på Høring:
(Tilgjengeliggjøring av og betaling for nasjonale e-
helseløsninger) Forslag til endringer i
pasientjournalloven og IKT-standardforskriften -
Tilgjengeliggjøring av og betaling for nasjonale e-
helseløsninger

Vaksdal kommune viser til forslag til endringar i pasientjournallova og IKT-
standardforskrifta med frist for høyringssvar 18. august 2021.

Vaksdal kommune meiner det er svært uheldig at ein høyringsprosess med
betydelege økonomiske og prinsippielle konsekvensar for kommunane vert
gjennomført i sommarferien når det ikkje er politiske møte.

Vaksdal kommune meiner nasjonal og samfunnskritisk infrastruktur,
inklusive dei nasjonale eHelseløysingane, må vera eit statleg ansvar som
ikkje kan overførast til kommunane. Det vil også vera naturleg at viktige
private aktørar, slik som t.d. avtalespesialistar og fastlegar sluttar seg til
løysingane. Utan dette vil ein ikkje oppnå betre samhandling og
pasientforløp, og ein når ikkje målsetninga.

Vaksdal kommune støttar KS sitt høyringssvar av 01.07.2021.

Alle svar må gjennom en manuell godkjenning før de blir synlige på
www.regjeringen.no.



á



Fra: Statsforvaltaren i Vestland <ikkjesvar@statsforvalteren.no>
Dato: 19. august 2021 kl. 21:18:36 CEST
Til: Solrun Hauglum <Solrun.Hauglum@vaksdal.kommune.no>
Emne: Nyhendevarsel frå Statsforvaltaren i Vestland

Statsforvaltaren i Vestland
8/19/2021 9:00:10 PM

NYHENDEVARSEL FRÅ STATSFORVALTAREN I VESTLAND

Webinar om transport - Leve heile livet
8/19/2021 12:27:07 PM

Det regionale støtteapparatet for Leve heile livet i Vestland inviterer til webinar om
transport. Hald av datoen enn så lenge.

Les heile saka

Denne e-posten vart sendt av Statsforvaltaren i Vestland
Trykk herfor å endre varslingsinnstillingar

https://www.statsforvalteren.no/nn/vestland/kurs-og-konferansar/2021/10/webinar-om-transport---leve-heile-livet/?utm_source=nyhetsbrev&utm_medium=epost
https://www.statsforvalteren.no/nn/vestland/kurs-og-konferansar/2021/10/webinar-om-transport---leve-heile-livet/?utm_source=nyhetsbrev&utm_medium=epost
https://www.statsforvalteren.no/nn/vestland/abonnement/


 Vaksdal kommune  

  
  

SAKSPAPIR 
 

Saksnr Utval Type Dato 
17/2021 

 

Levekårsutvalet PS 21.09.2021 
 

Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 
Solrun Hauglum FE-614, FA-F00 17/1297 

 
 
ORIENTERINGSSAK - ETABLERING AV NYTT OMSORGSSENTER I VAKSDAL  
 
 
Vedlegg: 
Helse og omsorgsbygg, Vaksdal 
 
 
 
 

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 
 
Levekårsutvalet tek saka til orientering. 

 
 

Saksopplysningar:  
 
Prosjektleiar Rune Breistein vil orientera om planane for helse- og omsorgsbygg på Vaksdal og  
presentera skisser. 
 
Tekst og skisser frå prosjektleiar Rune Breistein er lagt ved saka som vedlegg. 
 

 
 



HELSE- OG OMSORGSBYGG. VAKSDAL 
 
Møte i Levekårsutvalet 21.09.21 
 
Formålet med prosjektet er å etablere nytt omsorgssenter i Vaksdal.  

Det nye Helse- og omsorgsbygget i Vaksdal består av et eksisterende sykehjem og et nytt 
omsorgsbygg med leiligheter osv. De to byggene skal kobles sammen på plan 2 og 3. Omsorgsbygget 
omfatter selvstendige omsorgsboliger, boliger i bofellesskap, dagsenter, vinterhage, 
personalfunksjoner, tekniske rom osv., I tillegg skal det foretas opparbeiding av hager, nye gangveger, 
oppgradering av vei og parkeringsplasser med et gitt antall plasser til HC parkering og ladepunkter til 
EL- biler.   

I sykehjemmet består arbeidene av noe innvendig ombygging, samt tilbygg for nytt vaskeri. 
Ombyggingen er primært på plan 1 og ved sammenkobling mot nybygget på plan 2 og 3.  
Kontrakt med totalentreprenør ble signert i juli 2021. Planen er at rivearbeidene skal starte 
senest 24.09.21 og at prosjektet tas i bruk 26.05.23.   

 
Omsorgsbygget er i rammesøknaden angitt til 3420 m2 BRA inkl. vinterhage og vaskeri.  
Byggearbeidene skal utføres iht. TEK 17. Prosjektkostnadene er beregnet til kr 142 mill.  
Som primær energikilde skal det installeres grunnvarmepumpe.  

 
Følgende er sentralt ved utforming av omsorgssenteret: 

- Universal utforming og tilgjengelighet 
- Anbefalinger og krav – trygghets- og velferdsteknologi 
- Anbefalinger og krav – livssykluskostnader 
- Anbefalinger og krav – klima og miljø 
 

 
Landskapsplan 
 

 
Utbyggingen er delt i fem faser: 1) Rivearbeider, 2) Planlegging / Utarbeidelse av 
forprosjekt med nødvendig justering av vedlagte tegninger (utviklingsfase), 3) 
Gjennomføringsfase, 4) Avslutning og 5) Driftsfase.  
 



 
Fase 1 Rivearbeider  
Arbeidet omfatter 15 stk. omsorgsboliger og tilhørende utomhusarealer som må 
bearbeides/fjernes for å gi plass for nytt anlegg, se Kartutsnitt eksisterende boliger.  
Maritvoll skal også rives inkl. kjeller, samt at grunnen skal planeres etter at rivearbeidene 
er ferdig. For begge riveprosjektene forutsettes det at alle konstruksjoner som ikke kan 
benyttes på stedet fjernes og leveres til godkjent depot.   
 

 
 
Kartutsnitt eksiseterende boliger inkl. Maritvoll 

 
Fase 2 Planlegging  
I den pågående fasen detaljeres prosjektet til nødvendig detaljeringsgrad frem til ferdig 
forprosjekt. Med basis i konkurransegrunnlaget (tegninger, funksjonsbeskrivelser og krav) 
skal totalentreprenøren (TE) oppgradere tegninger og kvalitetssikre beskrivelser slik at en 
kan utarbeide arbeidstegninger. Programmet må detaljeres på romnivå og løsninger må 
kontrolleres slik at en har sikkerhet for at materiellet er i tråd med bestillingen.   

 
Fase 3 Gjennomføring 
Denne fasen starter når forprosjektet er godkjent. Gjennomføringsfasen innebærer 
detaljprosjektering og oppføring / ombygginger av bygget. Formålet er å utarbeide 
detaljprosjekt innenfor kostnadsrammen med utgangspunkt i forprosjektet.   

 
Fase 4 Avslutning  
Hensikten med denne fasen er å sikre systematisk ferdigstillelse og god overgang fra 
prosjekt til forvaltning. Målet er en strukturert prosess som sikrer at prosjektet oppfyller alle 
funksjonskrav eller tekniske krav. Det innebærer at TE i god tid før avslutningen må starte 
planleggingen av prosessen. 
 
Fase 5 Drift  
Denne fasen illustrerer at bygget er tatt i bruk og boligene innflyttet. Reklamasjon og 
prøveperiode er startet.   

 
 
 
 
 
 
 



Tegninger  
 

 
 

 
Plan 1 Ombygging i sykehjem og nytt vaskeri 

 

 
Plan 2 Nybygg og overgang til sykehjem 



 
Plan 3 Nybygg og overgang til sykehjem 

 

 
Plan 3 Utsnitt av vinterhage 



 
Fasader fra sør og nord 



 

Snitt  



 Vaksdal kommune  

  
  

SAKSPAPIR 
 

Saksnr Utval Type Dato 
18/2021 

 

Levekårsutvalet PS 21.09.2021 
 

 

Kommunestyret PS  
 

Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 
Lin Tove Thomassen FA-J40 19/1359 

 
 
SAL AV ALKOHOL FRÅ UBEMANNA BUTIKK  
 
 
Vedlegg: 
210818 Brev til Vaksdal kommune 
Vurderingar etter eit års drift -Eksingedalen Snarkjøp 
Evaluering av ordninga med sal av alkohol ved ubemanna butikk 
Tilbakemelding på erfaringar ved kontroll av salsløyve Eksingedalen snarkjøp, Vaksdal 
Eksingedalen Snarkjøp - status sal av alkohol frå ubemanna butikk 
CCF_000063 
Alkoholsalg ubemannet 
 
 
 
 

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 
 
Eksingedalen snarkjøp får forlenga salsløyvet for alkohol, i samband med pilotprosjektet i regi av 
Merkur, med likelydande vilkår som i vedtak sak 66/2020 fram til og med 31.12.23. 
 
Innan 01.11.23 skal kommunestyret evaluere ordninga. 

 
 

Saksopplysningar:  

 

Samandrag/konklusjon (kort om saka) 

Kommunestyret vedtok i møte 22.09.20, sak 66/2020 å gje Eksingedalen snarkjøp løyve til sal av 
alkohol frå ubemanna butikk som ei prøveordning i perioden 01.11.21- 01.10.21. Kommunestyret 
ba om å få sak om evt vidareføring av prosjektet til politisk behandling innan 01.10.21.  

Med bakgrunn i evalueringar og tilbakemeldingar frå ulike instansar tilrår kommunedirektøren at 
prøveprosjektet, med likelydande vilkår, vert vidareført fram til 31.12.23. 



Bakgrunn for saka 

Eksingedalen snarkjøp er ein del av Merkur sitt pilotprosjekt for etablering av ubemanna 
matvarebutikkar i distrikta. Dei ønskjer å selje alkohol innanfor kommunen sine vedtekne salstider 
for alkohol frå ubemanna butikk.  

I september 2020, sak 66/2020 gjorde kommunestyret følgjande vedtak: 

Kommunestyret viser til uttale frå Helsedirektoratet som seier: 

1. «Direktoratet vil bemerke at det uansett ligger innenfor kommunens skjønnsmyndighet å 
beslutte om den ønsker å gi bevilling til steder hvor salg av alkoholholdig drikk inngår i 
konseptet og om kontrollhensynene er tilstrekkelig ivaretatt i den enkelte sak.» 

2. Kommunestyret gjev Eksingedalen Snarkjøp løyve til å selja alkohol innanfor kommunen 
sine salstider, også i tida når butikken er ubemanna som ein del av pilotprosjektet. Løyve 
vert gjeve frå og med 01.11.2020 til og med 01.10.2021. 

3. Innan 01.10.2021 skal kommunestyret handsame evaluering av ordninga. Ei slik 
evaluering skal vere grunnlaget for ei eventuell vidareføring av prøveprosjektet.  

4. Kommunestyret presiserer at dette er ei prøveordning for Eksingedalen Snarkjøp og saka 
skapar ikkje presedens for andre butikkar/salsteder i Vaksdal kommune. Eventuelle andre 
søknader i prøveperioden vil ikkje verte vurdert. 

Andre kommunar har liknande prøveprosjekt og har behandla sakene ulikt. T.d. har 
kommunestyret i Ullensvang kommune også vedteke ei prøveordning som gjeld for eitt år. Andre 
kommunar har gjeve permanent løyve. Vi kjenner ikkje til at nokon av kommunane har gjeve 
avslag. 

Eksingedalen snarkjøp har sendt eigne vurderingar av ordninga til kommunen, sjå vedlegg. Det er 
utarbeida internkontroll som skal svare ut utfordringar knytt til teknisk kontroll av alder, rusa 
personar og langing. Det er også skissert einskilde utfordringar med sjølve den tekniske løysingar. 
Utfordringane har t.d. ført til at butikken  i periodar har hatt fysisk bemanning for å unngå brot på 
regelverket.  

Kvam sals- og skjenkekontroll er ansvarleg for oppfølging av salsløyve i Eksingedalen. Dei har 
gjennomført kontrollar utan at det har vorte avdekka brot eller manglar. Kontrollen har vorte 
gjennomført med bemanning fysisk til stades. Dei har to merknader til løysinga. Dette gjeld 
kontroll av kundar som openbart er ruspåverka, samt alderskontroll ved fingeravtrykk. Sjå vedlegg. 

Helsedirektoratet skreiv i brev, datert 02.07.20, til Vaksdal kommune at tekniske løysingar ikkje 
kan erstatte fysisk personell: 

«Ved å åpne opp for at alkoholholdig drikk kan selges uten kontroll av en person som fysisk 
er tilstede, vil dette være en endring i strid med alkohollovens prinsipper og være en betydelig 
endring av hvordan omsetning og salg av alkoholholdig drikk skjer i dag.» 

I same brev frå Helsedirektoratet vert det vist til kommunen sin sjølvråderett i samband med 
salsløyve. Dette er også grunnlaget for kommunestyret sitt vedtak i 2020.  

Kommunen har vore i munnleg dialog med Helsedirektoratet også i 2021. Direktoratet opprettheld 



si vurdering om at lovverket ikkje er tilpassa sal av alkohol med tekniske løysingar frå ubemanna 
butikk. Dei informerte også om at det per no ikkje vert arbeidd med lovendringar knytt til dette.  

Kommunen har teke kontakt med Distriktssenteret og Merkur programmet med spørsmål om kva 
vurderingar som er gjort av dei knytt til tema. Det er på det reine at dei ikkje har vore i dialog med 
Helsedirektoratet for sentrale føringar før utrulling av piloten. Vedlagd finn du deira vurderingar. 
Dei  påpeikar at teknologien er nytta av fleire hundre tusen kundar i pilotbutikkane utan at 
verksemda har fått merknader ved tilsyn. Dei skriv også at « Pilotprosjektet viser at det kan vere 
behov for å få oppdatert lova slik at den matcher den teknologiske utviklinga som har skjedd i 
butikken» Dei nemner kommunen sin bruk av skjønnsmynde som årsak til at det ikkje har vore 
dialog med Helsedepartementet eller Helsedirektoratet.  Dei viser til andre kommunar som har 
behandla likelydande søknad og som har konkludert med at den nye teknologien ivaretek 
intensjonen i lovverket.  

 

Formelt grunnlag 

Sak 66/2020 
http://innsyn.sing.no/Vaksdal/innsyn/wfdocument.ashx?journalpostid=2020007181&dokid=14201
73&versjon=4&variant=A&  

Alkohollov og forskrift 

Vurdering og konsekvensar 

Eit pilotprosjekt vert ofte nytta for å teste utforming av det endelege prosjektet i realistiske 
omgjevnader. Sal av varer frå ubemanna butikk er ei nyvinning for lokale butikkar i distriktet med 
lågare omsetjing enn butikkar i sentrale strok. I slike tilfelle held ikkje vurderingar knytt til 
lovverket tritt med utviklinga.  

Erfaringar som er gjort i Eksingedalen dette året er positive. Dei har ikkje erfart at kundar påverka 
av alkohol eller mindreårige har fått kjøpt alkohol. Dei har ikkje observert langing eller at det er 
kjøpt alkohol ut over dei vedtekne salstidene. Dei tekniske feila som t.d. at skapa ikkje er låste 
utanom salstidene for alkohol, vart oppdaga og handtert innan kort tid.  

Det er også tydeleg at tekniske løysingar skapar nye utfordringar innanfor lovverket. T.d. kan ein 
samanlikne ein ubemanna butikk ein stor sjølvbeteningsautomat. Sal av alkohol og tobakk frå slike 
automatar er ikkje lov i Norge. Helsedirektoratet som er lovtolkar på området har gjeve eit tydeleg 
svar på at teknologiske løysingar ikkje kan erstatte fysisk personale når det gjeld sal av alkohol. 
Skjenkekontrollen si tilbakemelding om alderskontroll via fingeravtrykk og kontroll av rusa 
personar ved kjøp av alkohol, er per i dag ikkje løyst med løysinga som vert brukt.            

Alkohollova har som føremål å begrense forbruket av alkoholhaldig drikk. Den tekniske løysinga for 
ubemanna butikk har som føremål å kunna gje kundar eit likeverdig tilbod lokalt. Dersom sal av 
alkohol vert begrensa til fysisk bemanning av butikk, er det gjeve tilbakemelding om at ein får svikt 
i omsetjinga då kundar handlar der dei må dra for å kjøpe alkohol. Butikken har auka omsetnaden 
både for alkohol og andre varer det siste året, men det er ikkje mogleg å slå fast at det er ein 

http://innsyn.sing.no/Vaksdal/innsyn/wfdocument.ashx?journalpostid=2020007181&dokid=1420173&versjon=4&variant=A&
http://innsyn.sing.no/Vaksdal/innsyn/wfdocument.ashx?journalpostid=2020007181&dokid=1420173&versjon=4&variant=A&
http://innsyn.sing.no/Vaksdal/innsyn/wfdocument.ashx?journalpostid=2020007181&dokid=1420173&versjon=4&variant=A&
http://innsyn.sing.no/Vaksdal/innsyn/wfdocument.ashx?journalpostid=2020007181&dokid=1420173&versjon=4&variant=A&


samanheng mellom auka totalomsetnad og utvida tid for sal av alkohol.  

Då søknad om løyve var til behandling i september 2020, gjorde kommunestyret eit samrøystes 
positivt vedtak. Ordninga er framleis eit pilotprosjekt. Per i dag ser det ut til at det ikkje vil bli 
etablert ein dialog mellom piloteigar og Helsedirektoratet. Det er ikkje kjent at det vert arbeidd 
med ei lovendring tilpassa slike løysingar, sjølv om piloteigar meiner at lova burde vore oppdatert 
slik at den matcher den teknologiske utviklinga.  

Eit permanent løyve må gjevast på grunnlag av gjeldande lovverk og ikkje på grunn av den 
teknologisk utviklinga. 

Med bakgrunn i ovannemnde ser ikkje kommunedirektøren at det er grunnlag for å tilrå eit 
permanent løyve og vurderer at ein kan gje verksemda ein ny prøveperiode for to år, med dei 
same vilkåra som vert sett i vedtak sak 66/2020.   Ei evaluering vert lagt fram for kommunestyret 
innan 1.11.23. 

 
 
 



Skolegata22, 7713 STEINKJER -post@kdu.no-Telefon 48 16 82 80-EHF-faktura 992 375434
www.distriktssenteret.no-www.merkur-programmet.no

Vaksdal kommune
Politisk sekretariat
v. Lin Tove Thomassen

Din referanse: Vårreferanse: Dato: 18.08.2021

Sal av alkohol frå fysisk ubemanna butikk

Vi viser til epost frå Vaksdal kommune 1.juli 2021.

Først vil vi på vegne av nærbutikken i Eksingedalen takke for at Vaksdal kommune opna for at butikken i
Eksingedalen fekk løyve for å selje alkohol i ny driftsform; dette har betydd mykje for butikken. Vi vil også
gratulere med mange flotte medie-oppslag om innføring av ny teknologi i bygda.

Butikken i Eksingedalen deltok i Merkurs pilotprosjekt for fleksible opningstider med ny teknologi. Pilotprosjektet
vart avslutta 28.02.2021. Prosjektrapporten oppsummerer og drøfter ulike sider ved prosjektet, også spørsmål
knytt til regulatoriske forhold:

Prosjektet har bidratt til nasjonale endringer i forhold til salg av aldersbestemte varer ved hjelp av ny
teknologi. Det er ikke avdekket eller rapportert hendelser eller avvik på noen områder når det gjelder
salgløyve, HMS-sikkerhet, IT-sikkerhet eller personvern.

Som en del av piloten har den enkelte butikk hatt ansvaret for det regulatoriske, sikkerhet og personvern i
forhold til ny driftsform. Ansvaret det her er snakk er tillatelser, kundeinformasjon, rutiner, instrukser og
internkontroll. Den enkelte butikk har jobbet godt sammen med sin kjede, men vi registrere at det er ulike
vurderinger/strategier hos de enkelte kjeder.

6 av 8 butikker søkte og fikk tillatelse til å selge alkohol ved hjelp av ny teknologi. Dette var et nasjonalt
viktig arbeid som gjorde at 6 kommuner tok en helt ny vurdering av sine alkoholpolitiske retningslinjer
med tanke på salg av alkohol ved hjelp av ny teknologi. Arbeidet skapte et godt og positivt engasjement
og samarbeid med kommunene, hvor flere kommuner er stolt av å være tidlig ute på dette området. Flere
kommuner hadde dialog ned Helsedirektoratet i denne prosessen.

5 av de 6 butikkene med tillatelse har hatt salgskontroll på alkohol og tobakksvarer, hvor alle kontrollene
er gjennomført uten merknader.

Merkur gjorde tidleg i prosjektet ei vurdering av kva som skulle vere vår rolle når det galdt regulatoriske spørsmål.
Vi konkluderte med at dette ansvaret måtte liggje hos den enkelte butikk. Bakgrunnen for dette var at det uansett
ligg innanfor kommunens skjønnsmynde å bestemme om dei vil gi løyve til sal av alkohol, slik det også blir
understreka i Helsedirektoratets brev til Vaksdal kommune av 2.7.2020.

Til grunn for denne vurderinga låg også tilbakemeldinga frå utviklarane bak RMA-teknologien som er brukt i pilot-
butikkane. Dei konkluderte alt i 2018 med sal og utlevering av alkohol over ordinære sjølvbetjente kasser ikkje var
i samsvar med gjeldande salsløyve. Butikkane som har deltatt i Merkurs pilotprosjekt, har i tillegg til sjølvbetjente
kasser fått installert avansert kamerateknologi, identifisering med betalingskort, PIN-kode og fingeravtrykk,
tovegs videokommunikasjon, sensor-teknologi og plassering av alkohol-varer i spesialskap som kan låsast på
sekundet.
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Utviklarane av RAM-teknologien har vore opptatt av deira teknologi ikkje må forvekslastmed ordinære
sjølvbetjente kasser. Derfor valde dei å søkje om spesifikt salsløyve for den første konseptbutikken som brukte
denne teknologien.

Nærbutikkar med fleksible opningstider og ny teknologi representerer ei heilt ny driftsform, både for
kjøpmennene og for kommunane. Merkur har gitt hjelp til butikkane med søknadsarbeid og har også vore i møte
med representantar frå aktuelle kommunar. Dei 6 butikkane i pilotprosjektet som søkte om sal av alkohol med
RMA-teknologi, fekk godkjent dette. Søknadene har vore gjennom ei grundig behandling i alle kommunane, som
uavhengig av kvarandre har hatt gjennomgang av teknologien. Konklusjonen har vore at den nye teknologien
ivaretar intensjonane i lovverket.

Pilotprosjektet viser at det kan vere behov for å få oppdatert lova slik at den matchar den teknologiske utviklinga
som har skjedd i butikkane. Merkur har ikkje sett det som vår oppgåve å ta initiativ til oppdaterte alkoholpolitiske
føringar. 8 butikkar deltok i vårt prosjekt. Butikkane til NorgesGruppen og Snarkjøp bruker RMA-teknologi som
gjorde at dei kunne søkje om sal av alkohol, og fekk løyve. Coop hadde berre sjølvbetjente kasser, og søkte derfor
ikkje om endring av salsløyve.

Teknologien utviklar seg stadig og det vil sannsynlegvis kome fleire tilbydarar. Etter vår vurdering er det for tidleg
å lage ei generell anbefaling når det gjeld bruk av teknologi, ettersom kvart konsept må vurderast på sjølvstendig
grunnlag. Pr. i dag blir det brukt RMA-teknologi i 10 norske daglegvarebutikkar. Det er berre denne teknologien
som har blitt vurdert og kvalitetssikra av kommunane, med tanke på sal av alkohol.

Mat-Norge som har utvikla og eig teknologien, opplyser at så langt dei kjenner til så har alt fungert som det skal i
de 10 butikkane. Fleire hundre tusen kundar har brukt butikkane utan at nokon av butikkane har fått merknader
ved tilsyn eller kontroll.

Vi har tillit til at kommunane kan vurdere teknologien som blir brukt i pilotbutikkane opp mot føringane i
alkohollova og bruke sitt skjønnsmynde på ein god måte.

Helsing
Distriktssenteret

Steinar Fredheim
Avdelingsleiar (sign.)
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Salg av alkohol ved fysisk ubemannet butikk 
Eksingedalen Snarkjøp AS 

Per i dag er det utbedret en egen internkontroll for fysisk ubetjent butikk, som skal svare på de 

utfordringer en kan komme opp i. 

Internkontroll for fysisk ubetjent butikk 

Kartlegging av utfordringer og tiltak.  

Utfordring: Det er vanskelig å fastslå faktisk alder. Alle som ser yngre ut enn 25 år skal vise legitimasjon 

før eventuelt fingeravtrykk legges inn i databasen. Om kunden ikke ønsker å vise legitimasjon, skal salg 

nektes. Ved ubetjent butikk, skjenkes alder opp mot kamera. *1 

Ansvar: Betjeningen som registrerer fingeravtrykk. Ved fjernsupport er det vakthavende betjening som 

er ansvarlig.  

Utfordring: Salg av alkohol til overstadig berusede personer ved ubemannet butikk.  

Det skal holdes oppsyn med alle som ønsker å komme inn på butikken. Om vedkommende ser 

overstadig beruset ut, skal skap som inneholder alkoholholdige drikker låses. Ved usikkerhet, låses skap 

og vakthaver oppretter kontakt med kunde for å fastslå kundens faktiske tilstand.  

Ansvarlig: Vakthavende betjening  

Utfordring: Håndtere situasjon når en kunde er beruset og prøver å kjøpe alkohol i butikken, ved 

bemannet åpningstid. Salg av alkoholholdige produkter skal nektes når personen er tydelig beruset. *2 

Ansvarlig: Butikkpersonalet/vakthavende betjening.  

Utfordring: Langing ved ubemannet åpningstid. Ved mistanke om langing, skal det holdes oppsyn med 

kundene. Ved blant annet å se hvem henter ut produkt, hvem som betaler, og om det er åpenbart at det 

ikke er vedkommende kort. Det skal også følges med på samtale ved kassepunkt.  

Ansvarlig: Vakthavende betjening. 

Internkontroll per dags dato. Endringer kan skje ved behov. 

 

*1: Legitimasjon vises opp mot kamera. 

*2 Øl-skap kan ved behov stenges via fjernsupport ved behov.  

 

Erfaringer 

Enkelte, få, kunder ønsker ikke å bli registrert med fingeravtrykk. Det er likevel mulig å selge alkohol 

uten verifisering av fingeravtrykk, men da må de verifisere alder til betjeningen.  



Det har vært tilfeller der kunder har tilbudt seg å låne bort fingeravtrykk. I hovedsak alle godt eldre 

personer(mann/ektefelle). Men et tilfelle yngre. Dette var i bemannet åpningstid. Det viste seg likevel at 

alle var gamle nok, og ny kunde ble registret. Avvik ble notert. Dette har jeg tidligere sendt (Lin Tove 

Thomassen) tidligere i år. Ta kontakt om det er ønske om ny kopi.  

Ut fra risiko for ansatte ovenfor overstadig berusede personer, er det en positiv utvikling for personalet. 

Å ikke være fysisk tilstede ovenfor potensielle aggressive kunder. Dette øker tryggheten betydelig, 

samtidig som en kan opprettholde dialog med kunden via kamerasystemet både ved inngangspartiet og 

ved kassepunkt. Det skal sies at dette ikke har vært tilfelle per dags dato. 

Det er enkelte som sliter med fingeravtrykkskanneren. Dette er i hovedsak gjengangere. Grunnen 

antagelig arbeidsskader og tørre fingre. Det har vært en del supportarbeid pga. dette. Det finnes ikke 

per dags dato noen alternative løsninger på dette problemet. Men i stor grad fører dette til mer kontroll 

og support.  

Ut fra salg av alkoholholdige drikkevarer har det økt fra tidligere år. Men det har også totalomsetningen 

på alle varer. I stor er det grad korona-vekst og norgesferie som har hatt størst betydning. Samt mersalg 

grunnet utvidet åpningstid.  Det er derfor vanskelig å si at denne form for butikkdrift fører til mersalg av 

alkoholholdige varer ut fra de forutsetningene som har vært.  

I forhold til salg av alkohol til mindreårige har de fleste som har blitt registrert vist frem legitimasjon. En 

del eldre har også måttet gjort dette på support, selv om det egentlig er unødvendig. Men dette har blitt 

gjort av to grunner. Den første for å signalisere at vi er en seriøs bedrift som holder kontroll over salg av 

aldersbestemte varer. Men det skal nevnes at kamerasystemet er på ingen måte er av dårlig kvalitet, og 

vi kan tydelig se hvem vi henvender oss til.  

Den andre grunnen er at vi gjerne vil opprettholde en del kommunikasjon med kundene selv om vi fysisk 

ikke er tilstede i lokalet. Samt vise ovenfor kunder hvor lett det er å komme i kontakt med betjeningen.  

Vi ønsker så kort responstid som mulig ovenfor kundene, slik at de får en god handleopplevelse, og et 

godt og trykt inntrykk av butikken.   

Vi opplevde at det ene øl skapet ikke låste seg etter tidlåsene hver kveld. Dette så vi på RMA (se bilde). 



 

Bildet er kun et eksempel. 

 

Det er opplyst her om at skapet er ulåst og åpent. 

Den første indikasjonen ulåst gjelder alle skapene. Og vil stå i «låst» når de stenger 20:00/18:00. 

Åpent indikerer at et eller flere skapdører er åpne. Etter stengetid av alkohol kunne en da se her om det 

var skikkelig på plass eller ikke.  

Vi måtte i denne perioden være fysisk tilstede ved stengetid for å lukke døren. Dette hendte fordi den 

ene skapdøren var ødelagt ved hengselen/pakningen rundt. Vi byttet dette skapet, og det har ikke vært 

problemer siden. Vi er likevel innom og sjekker regelmessig på RMA uavhengig av dette, som en ekstra 

sikkerhet. 

 

Ta kontakt om noe skulle være uklart eller dere ønsker mer informasjon. 

 



Mvh.   

Eksingedalen Snarkjøp AS 



Hei

Som de kjenner til vart dykkar løyve til sal av alkohol frå ubemanna butikk gjeve fram til 1. oktober 2021.
I haust vil kommunestyret behandle saka på nytt med ei evaluering av prosjektet som grunnlag for eit
eventuelt vidare løyve.

Vi håpar de kan sende oss utdjupande informasjon med evaluering av dykkar erfaringar dette året.
Her ønskjer vi at de vurderer fordeler og bakdelar med løysinga og om krav sett i alkohollova har vore
ivareteke slik de ser det.
Dersom de ser manglar av løysinga eller kjenner til om teknologien er i endring, så skriv gjerne litt om
det.

Legg gjerne til andre erfaringar som de ser vil vere med å belyse saka.

Fint om de har høve til å gje meg ei tilbakemelding innan fredag 6. august.

Med venleg helsing

Lin Tove Thomassen
Politisk sekretariat
Tlf. 98 66 78 46
E-post: lin.tove.thomassen@vaksdal.kommune.no

Eg gjer merksam på at dette er ei offentleg epostadresse; både inngåande og utgåande epost vert vurdert for
journalføring
i kommunen sitt sak-/arkivsystem.
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Fra:                                              Bolstad, Nils Anders <nilbol@kvam.kommune.no> 
Sendt:                                        fredag 2. juli 2021 10:30 
Til:                                               Lin Tove Thomassen 
Emne:                                        Kontroll av Eksingedalen snarkjøp, Vaksdal 
  
Hei 
Viser til mail motteke 24.juni angåande kontrollar vedrørande Eksingedalen snarkjøp. 
  

Me har ikkje gjennomført kontrollar utan tilsette tilstades. Me har gjennomført fleire kontrollar 
der tilsette er tilstades. 

I samtalar med innehavar har me fått ei grundig omvisning og gjennomgang av konseptet. 
Innehavar har svart oss godt på dei spørsmåla me har stillt. 
Herand Landhandleri i Ullensvang kommune, har tilsvarande løysing. Der er det gjennomført 
kontoll utan tilsette tilstades. Me hadde ikkje merknadar på denne kontrollen heller. 
Me har tatt opp 2 utfordringar ved løysinga begge plassar.  
Dette gjeld moglegheit for å vurdera om kunde er openbart rusa ved gjennomføring av kjøp av 
alkohol. Alkoholforskrifta § 3 – 1 og alkohollova §8 – 11. 

« § 3-1 kan salg eller utlevering av alkoholholdig drikk ikke skje til personer som er åpenbart påvirket av 
rusmidler. Begrepet "åpenbart påvirket av rusmidler" skal forstås på samme måte her som i alkoholloven 
§ 8-11. Begrepet “åpenbart påvirket av rusmidler” omfatter påvirkning av alle typer rusmidler, ikke kun 
alkoholholdig drikk.» 

  
Svara frå innehavarane gjev oss grunn å vurdera at § 3 -1 ikkje er oppfyllt. 
  
Løysinga gjev innehavar moglegheit å sjekka via lyd og bilde om kunde er openbart rusa. Løysing 
slik den er forklart til oss, har ikkje innebygd eit sikring som gjer at innehavar må sjekka lyd og 
bilde. Berre at dei kan. 
  
Denne løysinga kan vera endra på i nyare tid utan at me er kjent med dette. 
  
Det samme er tilfelle for alderskontroll ved hjelp av fingeravtrykk. Om ikkje lyd og bilde må 
sjekkast, er ein ikkje sikker kven som bekreftar alder med fingeravtrykk. 
Slik løysinga er i dag stettar den ikkje kravet i alkoholforskrifta § 3 – 1. 
  
Viser ellers til brev av 20.07.20 frå helsedirektoratet til Vaksdal Kommune, der dei kjem til 
samme konklusjon. 
  
  

Med helsing 
Kvam herad 
  
Nils Anders Bolstad 
Eining for alkohol og servering 
Telefon: 56 55 30 00 (89 dir) Mobil 9952 5120 
E-post: nilbol@kvam.kommune.no 
Kvam herad – www.kvam.no 
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Fra:                                              hege lavik <eksingedalen1509@gmail.com> 
Sendt:                                        tirsdag 11. mai 2021 15:18 
Til:                                               Lin Tove Thomassen 
Emne:                                        Eksingedalen Snarkjøp 
Vedlegg:                                   CCF_000063.pdf; Alkoholsalg ubemannet.odt 
  
Hei. 
Legger ved en liten oppdatering over hva som har skjedd så langt. 
Det er ikke mye, men kanskje interessant likevel. 
  
Når det gjelder hendelsen som er nevnt, vil jeg bare nevne at det i internkontrollen står at det alltid vil 
være noen som følger med, og om noen "låner" fingeravtrykk vil dette bli oppdaget. 
  
Mvh. Eksingedalen snarkjøp 
Hege Lavik 
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%
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Til Lin Tove Thommasen i Vaksdal Kommune 

 

  

Vi har solgt alkohol fjernbetjent via RMA butikkstyring og fysisk i butikk fra 1.11.2020. Det 

har fungert veldig bra. 

  

 Kontroll jmf. salgsløyve. Vi har hatt 2 tilsyn fra kommunen 27.11 og 16. april, med 0 

avvik. 

 I egen internkontroll så har vi hatt 1 hendelse(ikke egentlig et avvik, men en 

potensiell ting å være oppmerksom på videre) Se vedlegg. 

 

  

Kundene synes dette er en veldig god måte å handle på. Her får kundene handle når det 

passer dem ift. salgstider under god personlig individuell kontroll av oss via 

overvåkningssystemene (hvor vi har god kontroll på alt som skjer). 

Etter vår erfaring fungerer teknologien og våre rutiner etter intensjonen. 

  

  

Med beste hilsen 
Eksingedalen Snarkjøp 
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